
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 11.10.22, kl. 17.00-19.00 

Tilstede:  

Afbud fra:  

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst    

Nyt fra børnehuset 
 Vuggestue, team 1, 2, 3, 4 og 5 

 Personale 
 Børn special/støtte/almen 

 Bussen 
 

 

 
 

 

Grøn: 
Der er nu 20 børn i vuggestue. Der 

er ansat 2 medhjælpere, Linda og 
Anna. Anna starter den 1.11. I 

Josefines barselsvikariat er 
Charlotte ansat. 

I team 1 er der kommet 3 nye 
børn. Vi har slået en stilling op til 

besættelse hurtigst muligt (Rikkes 
barselsvikariat) 

I team 2 kommer Helle Kejser 
tilbage på torsdag, efter barsel. 

Sidse bliver på team 2 20 timer om 
ugen frem til den 28.2.23  

Rød: 

Team 3 – der er så småt begyndt at 
komme børnehavestartere, og der 

kommer stille og roligt flere til. 
Børnehavestarterne vil på aula 

hedde team 6 fra 1.11.22 
De kommer ikke så hurtigt som 



antaget, så vi kan nå at køre dem 
godt ind, inden der kommer nye. 

Team 4 og 5 – Kristoffer har taget 
kørekort, men da han jo er ansat 

pædagog, og hører til Chili, er der 
ansat en chauffør til bussen. Han 

hedder Peter, og starter mandag i 
uge 43. Peter skal ud over at være 

chauffør, holde bussen og fungere 
som medhjælper. 

Bussen får sin jomfru-rejse i 

morgen, hvor mellemgruppen tager 
til søbadet. 

 
I rød påbegyndes tømrerarbejde i 

morgen, hvor der vil blive etableret 
et rum mere til børnehavestarterne.  

 
Der er udarbejdet en 

beredskabsplan, som bestyrelsen 
får til gennemlæsning inden den 

sendes ud til forældrene 
 

Der er et forslag om at der laves et 
fælleskriv ud til alle forældre, om 

hvilke personaler, der er hvor. En 

for hvert hus.  
Samt gøre opmærksom på hvem 

der f.eks. stopper/starter i 
nyhedsbrevene. 

Samt eventuelt skrive om 
vedkommende er ansat i et vikariat 



under billederne af personalet ved 
indgangene 

Information 
 Nyt fra kommunen 

 
 

 

 

    
Både børnehaver og vuggestuer er 

dispenseret fra kravet om 19 
grader. Vi skal som offentlig 

institution dog alligevel have en 

opmærksomhed på at spare på el, 
varme og vand. 

Første spadestik er taget til den nye 
institution i Hyllehøj. 

Budgettet er blevet behandlet, og 
byrådet har vedtaget budgettet for 

2023. 
Der rulles en national 

kvalitetsundersøgelse ud, som 
foretages af EVA i samarbejde med 

Vive. Formålet er at kunne vurdere 
på kvaliteten i dagtilbud. 

Undersøgelsen skal dække hele 0 til 
5 års området. Der udtages 

kommuner til stikprøver herunder 

100 dagplejere og 100 institutioner 
på 0 til 2 års området i 2022. De 

kommuner, der er udtaget har fået 
besked. I 2023 udtages 3-5 års 

området og man ønsker her, at se 
på de fysiske omgivelser, relationer 

og leg og aktiviteter. 
 

Punkt til debat: 
Hvordan kan forældrebestyrelsen 

Grundet den sidste tids uroligheder 

omkring kapacitetsudfordringerne i 

Vi har indtryk af, at den brede 

forældregruppe har tillid til, at 



støtte børnehuset i de perioder, 
hvor der er meget uro og debat? 

 

Middelfart kommune, har Chili 
været en del i søgelyset. Når 

pressen f.eks. stiller op på 
parkeringspladsen, når Chili 

nævnes i TV og på sociale medier – 
ja, så påvirker det både ledelse og 

personale på en ikke-konstruktiv 
måde. 

Personalet føler sig udstillet, både 
på deres faglighed og deres 

personer. 

 

ledelse og personale håndterer at 
skabe den bedst mulige løsning for 

børnene ud fra de forudsætninger, 
der er givet.  Forældrebestyrelsen 

opfordrer til at man er opmærksom 
på at holde politik 

(minimumsnormeringer, 
kapacitetsudfordringer mm) adskilt 

fra børnehavens hverdag. 
 

Det handler også om, at det er 

vigtigt, at personalet i hverdagen 
holdes fredet fra frustrationer, der 

berører omstændigheder, 
personalet ikke har indflydelse på. 

Vi opfordrer til, at det visuelle, som 
f.eks. interviews, foregår andre 

steder end på institutionernes 
matrikel. 

Vi opfordrer til, at når man skriver 
på de sociale medier, holder en 

sober tone, både i opslag og 
kommentarfelt, da der er andre der 

læser med, som har en dagsorden, 
som ikke nødvendigvis er til 

daginstitutionens fordel. 

Budget 2022 
 

 
 

Vi går højst sandsynligt ud med et 
underskud på 3-400.000 kr, som 

bl.a hænger sammen med 
langtidssygemeldinger, barsler mm. 

Forvaltninger er med på sidelinjen, 
og klar over vores økonomiske 



udfordringer. der er 4. budget 
opfølgning på torsdag. 

 
Indkomne punkter 
 

 

 
 

  

Eventuelt   

 


